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Από το υπ’αριθ 11/98 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ.258/98 

                                                                            Π ε ρ ί λ η ψ η 
Ορθή επαναδιατύπωση του άρθρου 15 της υπ’ 
αριθ.  165/98 απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου 

 
       Σήμερα  25 Mαϊου του έτους 1998 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 47,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 21-5-1998 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους  και  παρέδρους σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 και 119 του ΔΚΚ. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία αφού επί συνόλου 25  μελών 
βρέθηκαν παρόντα 20 μέλη. 
 

    Παρόντες                                      Aπόντες                        Παρόντες  Πάρεδροι 
1. K. Aσλάνογλου Π. Καρασαββίδου            --- 
2. Ι. Κουρουζίδης Κ. Γκαβαϊσές  
3. Μ. Ποτουρίδης Φ. Γαλανούδη -Τσανάκα  
4. Κ. Κόλβατζης Β. Τσίλης  
5. Κ. Βαφείδης Δ. Ζαμάνης  
6. Α. Δελαβερίδης   Απόντες Πάρεδροι 
7. Δ. Αδάμου    
8. Θ. Τέτος   Γ. Μπαλτζής 
9. Ε. Λελεκάκης   Λ. Χατζηγεωργίου 

10. Κ. Πουλασουχίδης   Θ. Δεμερτζής 
11. Α. Μαρκούλης    
12. Α. Καραντουμάνης ΣΗΜΕΙΩΣΗ: Κατά  τη  συζήτηση  της  υπ’  αριθ.    255/98 απόφ. 

αποχώρησε     ο κ. Α.Μαρκούλης. 
Κατά    τη    συζήτηση της   υπ’ αριθ.  257/98 απόφ.  αποχώρησε ο  
κ. Χ.Παπαγεωργίου. 
Κατά   τη     συζήτηση  της υπ’αριθ. 258/98 απόφ. αποχώρησε ο κ. 
Ε. Σοφιανίδης. 

13. Λ. Τάκης 
14. Ε. Παναγιωτίδης 
15. Ο. Σιδηρόπουλος 
16. Ε. Σοφιανίδης 
17. Χ. Παπαγεωργίου 
18. Γ. Χιονίδης 
19. Μ. Αδαλόγλου  
20. Π. Αγαθαγγελίδης 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 8ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο, ο οποίος είπε στο συμβούλιο ότι όπως θα θυμάστε 
όταν συζητούσαμε για τον Κανονισμό των Τοπικών Συμβουλίων (Α.Δ.Σ. 165/98)  
είχαν κατατεθεί 2 προτάσεις για την τελική διάταξη, για το πότε τίθενται σε ισχύ, οι 
διατάξεις οι οποίες προβλέπονται από την παρ. 2 του άρθρου 5  του κανονισμού  που 
ψηφίσαμε. Ηταν η πρόταση του κ. Χιονίδη και η συμπληρωματική πρόταση του κ. 
Πουλασουχίδη. Από παραδρομή ο υπάλληλος, επειδή ο κ. Χιονίδης πάντοτε είναι 
προσεκτικός και τα γράφει αυτά τα πράγματα, έδωσε σημείωμα, μνημόνευσε μόνον 
την πρόταση όπως την είχε διατυπώσει ο κ. Χιονίδης, ενώ στην απόφασή μας, και με 
την δική μου αποδοχή ως εισηγητή αμφοτέρων των   προτάσεων, έπρεπε να υπάρχει 
διαφορετική διατύπωση. Την θέτω λοιπόν υπ’ όψιν, έτσι όπως πρέπει να διατυπωθεί. 
«Η ισχύς των διατάξεων της παρούσας αρχίζει από 1-1-1999, εκτός από τις διατάξεις 
της παραγράφου 2 του αρθρ. 5, η ισχύς των οποίων αρχίζει από την 1η Ιουλίου 1999 
με την προϋπόθεση ότι θα επικυρωθεί από το Δ.Σ μετά την 1-1-1999, οπότε τίθενται 
σε ισχύ από της επικυρώσεως», πράγμα που σημαίνει ότι από  της επικυρώσεως, αν 
θα γίνει είτε το Φεβρουάριο, είτε τον Μάρτιο, είτε τον Γενάρη, τίθενται σε ισχύ και 
αυτές οι διατάξεις. 
 Πρόεδρος :Υπάρχουν ερωτήματα;  Η  συζήτησή μας αφορά αυτό ακριβώς και 
όχι το σύνολο του κανονισμού. Νομίζω ότι είναι σαφέστατο αυτό. 
 Παναγιωτίδης : Κε Πρόεδρε, επί αυτού του  θέματος γνωρίζετε ότι την 
Παρασκευή συνεδρίασε η επιτροπή του άρθρου 18, και έχει πάρει μία απόφαση και 
απ’ ότι έχω πληροφορηθεί, είναι η ακύρωση της  απόφασής μας, ως μη νόμιμης. Το 
ερώτημα είναι: Εσείς μας στείλατε μια  πρόσκληση, την Πέμπτη. Η απόφαση της 
επιτροπής βγήκε την Παρασκευή. Κατά συνέπεια πιστεύω ότι καλά είναι να 
καθαρογραφεί η απόφαση της επιτροπής του άρθρου 18, να μας έρθει και μετά να  
καθίσουμε να κουβεντιάσουμε το θέμα. Πρέπει να ήταν και ο Πουλασουχίδης. Ας 
μας πει αν είναι έτσι ή όχι. 
 Πουλασουχίδης :Στην επιτροπή υπήρχε ένα αίτημα από πλευράς του Δήμου, 
για αναβολή της συζήτησης του θέματος μέχρι την προηγούμενη Τρίτη διότι θα 
συνεδρίαζε την Δευτέρα το ΔΣ. Τελικά την προηγούμενη Δευτέρα δεν ήταν το θέμα 
στο ΔΣ, την Παρασκευή ήταν η τελευταία μέρα για την εκδίκαση του θέματος, διότι η 
επιτροπή εκδικάζει  τις παραπομπές ή τις ενστάσεις εντός 20ημέρου. Συζητήθηκε το 
θέμα, δεν νομίζω ότι εκδόθηκε η απόφαση, τουλάχιστον, μέχρι σήμερα αυτό ξέρω 
απ’ τον πρόεδρο, με την ενημέρωση που έδωσα εγώ στην επιτροπή ότι την Δευτέρα 
συνεδριάζει το ΔΣ με αυτό ακριβώς το θέμα. Και αυτό ακριβώς το πρόβλημα που 
υπήρχε στην επιτροπή. Προφανώς δεν θα εκδοθεί, φαντάζομαι, απόφαση της 
επιτροπής εφόσον γίνει αυτή η τροποποίηση, γιατί οι ενστάσεις και το σημείο, το  
«επιλήψιμο»  στην απόφαση, ήταν αυτό ακριβώς το θέμα και τέθηκε, για να 
ενημερώσω και το Σώμα, όταν έγινε μία συζήτηση στην επιτροπή, εγώ είχα την 
άποψη, ότι άλλα αποφασίσαμε στο ΔΣ, δεν υπήρχαν τα πρακτικά του ΔΣ στην 
επιτροπή και από κει και πέρα, ανακαλύφθηκε ότι διατυπώθηκε εσφαλμένα η 
απόφαση. Διότι άλλα αναγράφονται στα πρακτικά ότι τοποθετήθηκα εγώ και 
αποδέχθηκε ο κ. Δήμαρχος, κατά ένα μέρος να τροποποιηθεί η τελευταία διάταξη και  
βέβαια στην  απόφαση έλεγε  άλλα  πράγματα. 
 Δήμαρχος :Πάντως, είτε έτσι είτε αλλιώς , είναι αδιάφορον διότι εμείς  
επαναδιατυπώνουμε  το άρθρο, το ακροτελεύτιο  άρθρο, δηλ. την τελευταία διάταξη 
και  θα  στείλουμε  την απόφασή μας με αυτή τη συμπλήρωση, εφόσον τη  δεχθεί το 
Σώμα στην επιτροπή η οποία θα κρίνει αν είναι νόμιμη ή δεν είναι νόμιμη. 
 Σιδηρόπουλος :Εγώ  θα ήθελα να ρωτήσω βέβαια ποια είναι η διαφορά μεταξύ 
της διαπύπωσης που  υπάρχει  στην απόφαση την προηγούμενη και την διατύπωση 



που παρουσιάζεται σήμερα. Δεν το θέτω όμως το ερώτημα, ύστερα από την πρόταση 
του κ.   Παναγιωτίδη να αναβληθεί το θέμα, μέχρις ότου βγει η απόφαση και 
καθαρογραφεί και δημοσιευθεί. 
 Πρόεδρος :Δεν καταλαβαίνω γιατί πήρατε τον λόγο τότε. 
 Σιδηρόπουλος :Δεν ήξερα ότι θα κάνει τέτοια πρόταση ο κ. Παναγιωτίδης. 
 Πρόεδρος :Υπάρχει μία πρόταση από τον κ. Παναγιωτίδη για αναβολή 
συζήτησης του  θέματος . Ποιοι συνάδελφοι συμφνωνούν; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Ε.Παναγιωτίδης, Ο.Σιδηρόπουλος.Γ.Χιονίδης, Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Πρόεδρος :Ποιοί συνάδελφοι συνηγορούν για τη συζήτηση του θέματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι: 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Κόλβατζης, Κ.Βαφείδης, 
Α.Δελαβερίδης, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, Α.Καραντουμάνης, 
Λ.Τάκης, Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος :Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος κ. Δ.Αδάμου. 
 Παναγιωτίδης :Δεν θα ζητήσω, ούτε θα κουβεντιάσω για το τι άκουσα την 
προηγούμενη φορά που συζητήσαμε  το θέμα, το τι γράφτηκαν για μένα. Εγώ εκείνο 
που θα πω είναι το εξής: Ότι αυτή τη στιγμή έχει πάρει μία απόφαση  η επιτροπή και 
η  απόφαση βρίσκεται στα χέρια του προέδρου Πρωτοδικών. Η πληροφορία μου είναι 
από την κ. Ρητά Αντωνία, η οποία είναι η αρμόδια υπάλληλος και η οποία για το θέμα 
αυτό μου είπε: επάρθει η απόφαση κε Παναγιωτίδη αλλά δεν καθαρογράφτηκε. 
Ζήτησα την απόφαση και μου είπαν ότι είναι στον πρόεδρο Πρωτοδικών, αν δεν 
κάνω λάθος, ο οποίος είναι και  πρόεδρος της επιτροπής, μόλις καθαρογραφεί θα σας 
την δώσω. Η θέση μου είναι η εξής: Δεν ξέρω τι έχει η απόφαση και αν θέλετε δεν μ’ 
ενδιαφέρει και ιδιαίτερα, εγώ για μένα είναι άκαιρος. Γιατί επειγόμεθα τόσο να το 
συζητήσουμε σήμερα από την ώρα που υπάρχει αυτή η εκκρεμότητα ας βγει η 
απόφαση, ας καθαρογραφεί, κι ας έρθει. Δεν δέχομαι αυτό που λέει ο κ. 
Πουλασουχίδης ότι θα περιμένουν συμπληρωματικά στοιχεία της απόφασης. Να ρθεί 
η απόφαση εδώ και μετά την απόφαση, αν θέλετε , το ξανασυζητάμε. Και 
αποφασίζουμε. Πιστεύω αυτή η απόφαση να μας νουθετήσει λιγάκι. 
 Πουλασουχίδης :Υπάρχει μία παραπομπή και μία ένσταση κατά της 
προηγούμενης απόφασης του ΔΣ. Οι απόψεις που εκφράσθηκαν στην επιτροπή ήταν 
ότι υπάρχει μία βάση σ’ αυτές τις 2, την ένσταση και την παραπομπή. Εκείνο που 
διαπιστώθηκε είναι ότι αυτή η βασιμότητα της ένστασης και της  παραπομπής 
οφείλεται στο γεγονός ότι δεν διατυπώθηκε ορθά η απόφαση. Διότι, αν είχε 
διατυπωθεί ορθά  εξ αρχής η απόφαση δεν θα  υπήρχε κανένας λόγος για την 
ακύρωσή της. Συνεπώς, το ότι ερχόμαστε και διαπιστώνουμε ότι το ΔΣ την 
προηγούμενη φορά άλλα ψήφισε και άλλα γράφτηκαν στην απόφαση, δεν έχει καμιά 
έννοια  ούτε να αναβάλουμε, ούτε να κάνουμε τίποτα. Η επιτροπή θα πρέπει να 
καθορίσει τη στάση της μετά από την ορθή διατύπωση της απόφασης. Διότι αυτό 
υποστήριζα και μέσα στην επιτροπή, και ήμουν εξ αρχής ότι η παραπομπή και η 
ένσταση να  απορριφθούν διότι αυτό γράφει η απόφαση. Όταν είδα την απόφαση ότι 
γράφει κάτι άλλο, είπα ότι έχει βασιμότητα η ένσταση και η παραπομπή, αλλά δεν 
είναι αυτό όμως που ψήφισε  το Δ.Σ. Αφού λοιπόν όλοι δεχόμαστε και δεν 
αμφισβητείται από κανένα ότι δεν ψηφίσαμε, αυτή τη διάταξη όπως είναι 
διατυπωμένη αλλά όπως θάπρεπε να είναι διατυπωμένη, δεν  υπάρχει πρόβλημα 
εγκυρότητας. Δεν βλέπω γιατί ν΄ αναβάλλουμε εμείς τη συζήτηση και να περιμένουμε 
την επιτροπή και όχι η επιτροπή να καθορίσει τη στάση της, ενδεχομένως, είναι και 
θέμα του προέδρου γιατί όλες οι συνεδριάσεις  θέμα του προέδρου είναι, μετά την 



ορθή διατύπωση της απόφασης. Αν υπήρχε διαφωνία ότι, όχι κύριοι δεν ψηφίσαμε 
αυτό που λέμε σήμερα, τότε ναι θα υπήρχε πρόβλημα, αλλά αφού συμφωνούμε όλοι 
ότι αυτό ψηφίσαμε δεν βλέπω ποιο είναι το πρόβλημα. 
 Αγαθαγγελίδης :Σίγουρα κε πρόεδρε, και κύριοι συνάδελφοι το θέμα δεν 
μπορεί να είναι αυστηρά περιορισμένο στην ορθή επαναδιατύπωση, έχει και κάποιες 
πλευρές που συνδέονται με τη συζήτηση που έγινε  πριν και ορθά τοποθετούνται , σε  
συνδιασμό, συνάδελφοι. Το 1ο βέβαια που βγαίνει κυρίως από τις τοποθετήσεις του κ. 
Πουλασουχίδη είναι ότι υπάρχει ζήτημα ακριβούς μεταφοράς της κασέτας στις 
αποφάσεις. Αν υπάρχει τέτοιο θέμα, θα πρέπει να γίνουν και οι ανάλογες συστάσεις 
στους υπαλλήλους του Δήμου που ασχολούνται με το αντικείμενο αυτό. 
 Πρόεδρος : Εξηγήθηκε, πριν από τον Δήμαρχο, πως   έγινε. 
 Αγαθαγγελίδης :Επί της ουσίας τώρα, με την επαναδιατύπωση, όπως την 
εισηγήθηκε ο κ. Δήμαρχος, κατά τη γνώμη μου δεν λύνεται το πρόβλημα 
Δημοκρατίας που τέθηκε και στη συζήτηση του ίδιου του κανονισμού. Και επί της 
ουσίας δεν είναι αρμόδιο αυτό το όργανο, το σημερινό ΔΣ του Δήμου Βέροιας να 
συζητήσει και να πάρει αποφάσεις για τον νέο Δήμο Βέροιας και μάλιστα την ώρα 
που ορίζεται το πότε θα πρέπει να ληφθεί αυτή η απόφαση. Κι εγώ θα συμπληρώσω 
ότι η συζήτηση στην επιτροπή του άρθρου 18, έγινε προχθές την Παρασκευή και οι 
δικές μου πληροφορίες αυτό λένε,  επικράτησε η άποψη ότι η απόφαση του ΔΣ 
κρίνεται άκυρη, παράνομη, πάντως σίγουρα όχι για τον λόγο, είναι η άποψή μου 
αυτή, που αναφέρθηκε από προηγούμενη τοποθέτηση, ότι ήταν ζήτημα αν 
διατυπώνεται έτσι ή αλλιώς το συγκεκριμένο άρθρο, που συζητάμε. Περισσότερο, η 
λογική που αναπτύχθηκε στην Επιτροπή του άρθρου 18, είχε να κάνει με την ίδια την 
ιδέα, τη σύλληψη του κανονισμού. Πάντως θα απέχω και πάλι με το λευκό γιατί αυτή 
η διαδικασία δεν είναι η σωστή. 
 Αδάμου : Είχα  τις ενστάσεις  μου γενικότερα σ’ αυτό το θέμα, τις οποίες είχα 
εκθέσει όταν κουβεντιάστηκε και το ζήτημα  του κανονισμού των τοπικών 
συμβουλίων στη σχετική συνεδρίαση. Ενστάσεις που αφορούσαν  την αναρμοδιότητα 
του σώματος, την λαθεμένη διαδικασία, όχι τυπικά, αλλά από άποψη δημοκρατικής 
ευαισθησίας, την άστοχα  εσπευσμένη χρονική στιγμή  συζήτησης του θέματος  και 
το ενδεχόμενο να πάρουμε μία απόφαση που άσχετα με τη νομιμότητα ή μη, θα 
υπήρχε ο κίνδυνος να είναι μία απόφαση  χωρίς αντίκρυσμα, αφού ο νόμος δίνει ήδη 
κάποιες minimum   αρμοδιότητες στα τοπικά συμβούλια για  να λειτουργήσουν από 
1-1-99 και επιβάλλει στα διευρυμένα ΔΣ που θα προκύψουν από τις επερχόμενες 
εκλογές στο 1ο εξάμηνο του 1999 κατά τη βούλησή τους, να εκχωρήσουν επιπλέον  
αρμοδιότητες, πέραν όσων δίνονται από το νόμο. Η βασική μου ένσταση ήταν η 
εξασφάλιση της έκφρασης των προτάσεων και των δυνατοτήτων των ίδιων των 
τοπικών συμβουλίων για τις αρμοδιότητες που θέλουν ή μπορούν ν΄ ασκήσουν. 
Θεωρώ βέβαια με την επαναδιατύπωση που εισάγεται σήμερα, ότι κάπως τα 
πράγματα  μπαλώνονται αποκαθίστανται, αφού θα υπάρξει νέα συνεδρίαση του 
διευρυμένου πια ΔΣ που θα αποδεχθεί ή θα τροποποιήσει τον κανονισμό 
εμπλουτισμένο και με τις προτάσεις των τοπικών συμβουλίων, αλλά και με τη 
συμμετοχή των ΔΣ που θα προέρχονται από τις υπό συνένωση Κοινότητες. 
 Πρόεδρος : Το θέμα τίθεται σε ψηφοφορία, κύριοι  συνάδελφοι, 
ολοκληρώθηκαν οι τοποθετήσεις, ακούστηκε ακριβώς όπως το διατύπωσε ο κ. 
Δήμαρχος το ακροτελεύτιο άρθρο. Ποιοί συνάδελφοι συμφωνούν με την ορθή 
αναδιατύπωση του συγκεκριμένου άρθρου 15. Ορίστε. 
 Πουλασουχίδης :Δεν νομίζω ότι πρέπει να τεθεί έτσι το θέμα σε ψηφοφορία. 
Διότι αποφασίσαμε αυτό την  προηγούμενη φορά, όποιος καταψηφίζει σήμερα 
σημαίνει ότι πιστεύει πως ψηφίσαμε κάτι άλλο. 



 Πρόεδρος :Κοιτάξτε κύριοι. Δεν είναι σωστό αυτό που λέτε. Να σας εξηγήσω 
γιατί είναι ξεχωριστή συνεδρίαση του ΔΣ. Ετσι εισάγεται: Ορθή επαναδιατύπωση και 
ψηφίζουν τα μέλη του ΔΣ, ανεξαρτήτως αν ψηφίσαν ή όχι στην προηγούμενη. Τι 
θέλετε κε Χιονίδη; 
 Χιονίδης :Κε πρόεδρε, ένα έμμεσο αλλά σαφές προσωπικό θέμα. Εγώ ήμουν 
από κείνους που είχα εισηγηθεί, το γεγονός ότι ζητάω αναβολή είναι ότι δεν νομίζω 
ότι γίνεται τίποτα αν περιμένουμε να δούμε την έκδοση αυτής της αποφάσεως. Να 
δούμε αυτή την επιτροπή η οποία απεφάνθει. Δεν μπορώ λοιπόν να κάνω μια 
αναδιατύπωση εφόσον, ήδη έχει, μεταξύ της κλήσεως που μας κάνατε και της 
συζητήσεως επί του  θέματος, για να είμαι ηθικά εντάξει. Γιατί υπάρχει περίπτωση 
πάλι  να ξαναπέσουμε  σε ατύχημα, ενώ αν δούμε την απόφαση, μπορεί να βγάλουμε 
μια αναδιατύπωση. Θέλετε καινούργια απόφαση, και να είναι νόμιμη. 
 Πρόεδρος :Λοιπόν, εν πάση  περιπτώσει, τα μέλη του ΔΣ θα εκφρασθούν δια 
της ψήφου τους. 
 Ποιοι καταψηφίζουν την επαναδιατύπωση όπως την ανέπτυξε ο Δήμαρχος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 4 σύμβουλοι: 
Ε.Παναγιωτίδης, Ο.Σιδηρόπουλος, Γ.Χιονίδης, Μ.Αδαλόγλου. 
 Πρόεδρος : Ποιοι ψηφίζουν την επαναδιατύπωση; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 12 σύμβουλοι : 
Κ.Ασλάνογλου, Ι.Κουρουζίδης, Μ.Ποτουρίδης, Κ.Κόλβατζης, Κ.Βαφείδης, 
Α.Δελαβερίδης, Δ.Αδάμου, Θ.Τέτος, Ε.Λελεκάκης, Κ.Πουλασουχίδης, 
Α.Καραντουμάνης, Λ.Τάκης. 
 Πρόεδρος :Λευκά; 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Π.Αγαθαγγελίδης. 
 Το ΔΣ μετά διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.-Την με αριθ. 165/98 προγενέστερη απόφαση του με την οποία ψηφίστηκε ο 
κανονισμός Συγκρότησης και Λειτουργίας των Τοπικών Συμβουλίων-Παρέδρων και 
Λαϊκών Συνελεύσεων. 
2.-Την πρόταση του Δημάρχου. 
3.-Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
4.-Τις διατάξεις του Ν. 2539/97 (ΦΕΚ 244 Α΄/4-12-97) «Συγκρότηση της 
Πρωτοβάθμιας Τοπικής Αυτοδιοίκησης». 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την ορθή επαναδιατύπωση του άρθρου 15 της υπ’ αριθ. 165/98 
απόφασης Δημοτικού Συμβουλίου για «ψήφιση Κανονισμού Συγκρότησης και 
Λειτουργίας Τοπικών Συμβουλίων-Παρέδρων και Λαϊκών Συνελεύσεων» ως εξής: 

«Αρθρο 15:Εναρξη ισχύος. 
Η ισχύς των διατάξεων της παρούσας αρχίζει από 1-1-1999, εκτός από τις 

διατάξεις της  παρ. 2 του άρθρου 5, η ισχύς των οποίων αρχίζει από 1ης Ιουλίου 1999, 
με την προϋπόθεση ότι θα επικυρωθεί από το Δημοτικό Συμβούλιο μετά την 1-1-
1999, οπότε τίθενται σε ισχύ από της επικυρώσεως». 

 Υπέρ ψήφισαν 12 σύμβουλοι. 
 Κατά ψήφισαν 4 σύμβουλοι. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Π.Αγαθαγγελίδης. 



 
Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό 258/ 1998 

.............................................................................................................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
                 Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ   ΤΑ  ΜΕΛΗ   
     
 Ι. Κουρουζίδης Ε. Παναγιωτίδης 

ΚΩΝ/ΝΟΣ ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Μ. Ποτουρίδης Ο. Σιδηρόπουλος 
 K. Kόλβατζης Ε. Σοφιανίδης 
 Κ. Βαφείδης Χ. Παπαγεωργίου 

                Ο  ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Α. Δελαβερίδης Γ. Χιονίδης 
 Δ. Αδάμου Μ. Αδαλόγλου 
 Θ. Τέτος Π. Αγαθαγγελίδης 

ΛΕΩΝΙΔΑΣ  ΤΑΚΗΣ Ε. Λελεκάκης   
 Κ. Πουλασουχίδης   
 Α. Μαρκούλης   

 Α. Καραντουμάνης   
     

 
 

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  16-6-1998 

      Ο  Δήμαρχος   
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


